

# Kekal dilindungi, kekal yakin

dengan Perlindungan Percuma  
tambahan sehingga RM640,000

TAWARAN  
DILANJUTKAN

Tempoh kempen: 1 Januari – 8 Februari 2025



## Melawan penyakit kritikal (CI) sekali sudah cukup sukar, tetapi bolehkah anda menghadapinya lagi?

Dengan Allianz, anda dilindungi dengan Perlindungan Percuma tambahan sehingga RM640,000 untuk CI peringkat awal dan akhir, angioplasti, dan rawatan penyakit arteri koronari melalui rider Prime Care+ dan HealthCover Plus kami. Kami di sini untuk membantu anda menghadapi semuanya.

Jenis Perlindungan	Manfaat	Rider	Syarat-syarat
CI Peringkat Awal Angioplasti dan Rawatan Invasif Lain untuk Penyakit Arteri Koronari	<b>20%</b> daripada amaun diinsuranskan di bawah Perlindungan Percuma	Prime Care+	<ul style="list-style-type: none"> <li>Tuntutan sekali sahaja, terhad kepada satu daripada dua manfaat</li> <li>Tuntutan boleh dilakukan walaupun amaun diinsuranskan di bawah rider CI belum dituntut sepenuhnya</li> </ul>
CI Peringkat Akhir	<b>100%</b> daripada amaun diinsuranskan di bawah Perlindungan Percuma	Prime Care + & HealthCover Plus	<ul style="list-style-type: none"> <li>Sehingga 3x tuntutan, tertakluk pada tempoh menunggu*</li> <li>Setiap tuntutan untuk CI peringkat akhir mestilah untuk kategori CI yang berbeza, kecuali untuk kanser yang mesti disebabkan oleh kanser yang berbeza</li> <li>Tuntutan hanya boleh dilakukan untuk diagnosis baru yang timbul selepas amaun diinsuranskan di bawah rider CI telah dituntut sepenuhnya</li> </ul>

\* Selain daripada tempoh menunggu seperti yang ditakrifkan di bawah kontrak tambahan rider Prime Care+ / HealthCover Plus, tuntutan-tuntutan untuk Perlindungan Percuma bagi CI peringkat akhir juga tertakluk pada tempoh menunggu tambahan seperti di bawah, di mana semasa tempoh tersebut sebarang diagnosis CI peringkat akhir yang timbul tidak boleh dituntut:

- Tempoh menunggu selama 1 tahun dari tarikh diagnosis CI peringkat akhir yang pernah dituntut sebelum ini di bawah rider-rider CI dan/atau Perlindungan Percuma untuk CI peringkat akhir (kecuali kanser)
- Tempoh menunggu selama 2 tahun untuk kanser peringkat akhir yang baru didiagnosis dari tarikh diagnosis kanser peringkat akhir yang pernah dituntut sebelum ini di bawah rider-rider CI dan/atau Perlindungan Percuma untuk CI peringkat akhir

### Senario Kes



Adam, 40, seorang perokok, membeli Prime Care+ dengan perlindungan sehingga umur 100 tahun dan amaun diinsuranskan rider (RIA) adalah sebanyak RM300,000.

Umur  
40

Amaun diinsuranskan di bawah Perlindungan Percuma yang Adam layak adalah sebanyak RM200,000.

Umur  
41

Setahun kemudian, Adam telah didiagnosis dengan penyakit kanser peringkat awal dan menerima 50% daripada RIA (RM150,000) dan 20% daripada amaun diinsuranskan di bawah Perlindungan Percuma beliau (RM40,000).



Tiga bulan kemudian, Adam telah didiagnosis dengan penyakit kanser peringkat akhir dan beliau menerima baki 50% daripada RIA beliau (RM150,000), yang membolehkan beliau memberi tumpuan kepada pemulihan tanpa kebimbangan kewangan.

Umur  
46

Lima tahun kemudian, Adam mengalami serangan jantung peringkat akhir. Walaupun beliau telah menuntut RIA dengan sepenuhnya, beliau masih boleh menuntut 100% daripada amaun diinsuranskan di bawah Perlindungan Percuma beliau (RM200,000).

Walaupun menghadapi cabaran kesihatan, Adam telah menerima sejumlah RM540,000 daripada Allianz, yang memberikan beliau sokongan kewangan yang diperlukan untuk mengatasi cabaran yang dihadapinya.

**HUBUNGI EJEN ANDA HARI INI UNTUK MENGETAHUI LEBIH LANJUT!**

#### Nota Penting:

- Tertakluk pada terma dan syarat.
- Amaun diinsuranskan di bawah Perlindungan Percuma adalah bersamaan dengan amaun diinsuranskan di bawah Prime Care+ atau HealthCover Plus, tertakluk pada had sebanyak RM200,000 bagi setiap tuntutan setiap hayat.
- Kempen ini hanya layak untuk pelanggan-pelanggan yang membeli polisi baru Allianz UltimateLink (AUL) dengan rider Prime Care+ atau HealthCover Plus yang dilampirkan semasa tempoh kempen.
- Perlindungan Percuma tersedia sehingga kematangan polisi AUL yang pertama dan tidak akan diperbaharui semasa pembaharuan polisi AUL.

Allianz Life Insurance Malaysia Berhad 198301008983 (104248-X)

Dilisenkan di bawah Akta Perkhidmatan Kewangan 2013 dan dikawal selia oleh Bank Negara Malaysia Ahli PIDM